

检测报告
Test Report报告编号 A2220506611101001E
Report No. A2220506611101001E第 1 页 共 24 页
Page 1 of 24

报告抬头公司名称 深圳市鑫洪泰电子科技有限公司

Company Name HOTDISPLAY TECHNOLOGY CO., LTD

shown on Report

地 址 广东省东莞市凤岗镇天安数码城 N3 栋 3 楼

Address BUILDING N3,TIANAN CYBER CITY,T5,FENGANG TOWN,DONGGUAN
CITY.GUANGDONG CHINA

以下测试之样品及样品信息由申请者提供并确认

The following sample(s) and sample information was/were submitted and identified by/on the behalf of the applicant

样品名称	液晶显示模组
Sample Name	LCD MODULE
样品型号	COB /COG/TFT
Part No.	COB /COG/TFT
样品接收日期	2022.11.10
Sample Received Date	Nov. 10, 2022
样品检测日期	2022.11.10-2022.11.18
Testing Period	Nov. 10, 2022 to Nov. 18, 2022

检测要求/检测依据/检测结果 请参见下页。

Test Requested/Test Method/Test Result(s) Please refer to the following page(s).

摘要

- 1.根据分析结果, 所提交样品中 224 种 SVHC 物质的浓度均小于 0.1% (w/w)。
- 2.根据分析结果, 所提交样品中 10 种意向 SVHC 物质的浓度均小于 0.1%(w/w)。

Summary

- 1.According to the analytical results, concentrations of 224 SVHC substances are all less than 0.1% (w/w) in the submitted sample(s).
- 2.According to the analytical results, concentrations of 10 substances for intention for identification of SVHC are all less than 0.1% (w/w) in the submitted sample(s).

主 检
Tested by

李丽娟

审 核
Reviewed by

黄艳

批

Approved by

刘琳慧

日 期
Date

2022.11.18

刘琳慧
授权签字人 Lab Authorized
Signatory华测检测认证集团股份有限公司
Centre Testing International Group Co.,Ltd.

CTI Building, Xing Dong Community, Xin'an Sub-district, Bao'an District, Shenzhen City, Guangdong Province, P.R. China

No. R179751456

广东省深圳市宝安区新安街道兴东社区华测检测大楼